
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 25. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 144
Forslag til lov om ændring af SU-loven. (Udvidede muligheder for studielån og slutlån

samt forhøjelse af fribeløb som følge af covid-19).

Af uddannelses- og forskningsministeren (Ane Halsboe-Jørgensen)

Spørgsmål 19

Dansk Sygeplejeråd (DSR) har oplyst, at der er 1700 personer, som har meldt sig i job-

banken. Der er rigelig med kapacitet pt., men DSR kan ikke oplyse om hvor mange i job-

banken, der er studerende. Vil ministeren oplyse, om det er realistisk, at der er så stor

efterspørgsel, at denne gruppe af studerende bryder loftet, og vil ministeren oplyse, hvor

mange vagter der i givet fald skal til for at bryde loftet, idet der henvises til spørgsmål 15

om teknisk bistand til udarbejdelse af ændringsforslag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katarina Ammitzbøll (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katarina.Ammitzboll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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